
 

    

Referat og protokoll fra styremøte 2-2024 i  

Forskerforbundets (FF) lokallag ved Universitetet i Sørøst-Norge (avd. 690)  

Tid: 23. februar 2024, kl. 10-15 

Til stede: Solfrid Bratland-Sanda, Arnulf Myklebust, Tor Erik Jensen, Eva Merete Bjerkholt, Berit 

Bratholm, Tony Burner og Ansgar Ødegård   

Forfall: Sigurd Kraft Gulbrandsen, Pia Gulbrandsøy, Vidar Top 

Sted: Campus Kongsberg 

Referent: Arnulf Myklebust 

 

Sak 12/24 Velkommen 

Myklebust ønsket velkommen til Kongsberg og Ødegård ønsket velkommen til møtet. Sistnevnte redegjorde 

for den planlagte samarbeidskonferansen hvor bl.a. hovedtillitsvalgt, Bratholm skal delta i paneldebatt om 

KI den 29.2. 

 

Vedtak: 
Styret finner det uriktig å behandle «velkommen» som egen nummerert sak heretter. 

 

Sak 13/24 Årsmøtet 

Gjennomgang av årsmeldingen, regnskap og budsjett ved Ødegård. Mindre justeringer i budsjettet for 2024 

etter diskusjon i styret. 

Praktisk organisering av årsmøtet: AU planlegger møtet i detalj, ev med bistand fra Jensen. Myklebust 

bidrar teknisk i møtet ved behov.  

 

Vedtak: 
Tatt til etterretning.  
 

Sak 14/24 Hovedoppgjøret  

Bratholm viste til oppslag i Aftenposten 14. februar for bakgrunn og gangen i oppgjøret. Forhandlingsstart 

stat er 22. april, med frist 30. april. Vi holder digitalt medlemsmøte 21.3 kl. 14-15.30 om 1. Hovedoppgjøret 

2024 og 2. Studieporteføljen ved USN. Kort diskusjon i styret rundt prioriteringer fra 

forhandlingsdelegasjonen. 

Vedtak: 
Forhandlingsdelegasjon (1.3. – 1.11.) består av Bratholm, Ødegård, Kraft Gulbrandsen og Myklebust. 

Ødegård er forhandlingsleder, og ny hovedtillitsvalgt tiltrer forhandlingsdelegasjonen når ny 

hovedtillitsvalgt er valgt. Vi planlegger digitalt medlemsmøte på norsk ved Bratholm tors. 21.3 kl. 14.00-

15.30, på engelsk ved Burner ons. 10.4. kl. 14.00-15.00. Burner kvalitetssikrer teksten til innkalling fra AU 

før utsendelsen. 
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Sak 15/24 Høring om forslag til forskrift om undervisnings-, forsknings- og  

rekrutteringsstillinger  

Burner oppsummerte innspillene som kom inn på medlemsmøtet den 14.2. Øvrige styremedlemmer 

supplerte med momenter fra styret selv. 

 

Vedtak: 
AU ved Bratholm redigerer teksten i samarbeid med Burner og sender høringsuttalelsen på sirkulasjon i 
lokallagsstyret før den spilles inn til hovedstyret. 
 

Sak 16/24 Internasjonalt arbeid i styret  

Jensen og Burner orienterte om forslag til internasjonalt arbeid i styret og hvordan dette skal finansieres. 

Det er ønske om å hente inn også medlemmer fra Forskerforbundet til dette arbeidet. Erasmus-søknad er 

også en mulighet for å øke potten til studietur, særlig for de som skal til oss fra utlandet. Det bevilges midler 

til dette arbeidet i budsjettet for 2024. 

 

Vedtak: 
Burner, Jensen og Kraft Gulbrandsen fortsetter arbeidet med å utvikle det internasjonale arbeidet i 
lokallaget. 
 

Sak 17/24 Styresaker/IDF  

Bratholm opplyste at saksliste til IDF-møte den 26.3. dessverre ikke er mottatt enda. 

Fra forrige IDF-møte: Databrillesaken har resultert i en ny retningslinje fra USN sentralt. Øvrige saker, 

eksempelvis studieportefølje, campusstrategi og intervjusituasjonen for potensielle ansatte og tillitsvalgte 

er i prosess. Det har ikke kommet motforestillinger til Forskerforbundets synspunkter til disse sakene på IDF-

møte. 

 
Vedtak: 
Tatt til etterretning.  
 

Sak 18/24 Informasjonssaker 

Bratholm orienterte om arbeidet i innstillingsutvalget for lederstillinger (viserektorer, dekaner mv.), men 

kunne ikke gå i detalj med tanke på taushetsbelagt informasjon. Styret stiller spørsmål om hva som er 

årsaken til at det er få kvalifiserte søkere til to av fem stillinger.  

Tema Tillitsreformen – statusoppdatering og veien videre ble gjennomgått av Ødegård. AU forbereder OU-

seminar den 18/4. 

Tildeling av reisemidler: Styret har fått reisemidler fra FF sentralt for at vi skal kunne fortsette å besøke alle 

campuser ved USN. Vi sikter oss inn på Notodden i april, Drammen i juni. Rauland med overnatting til 

høsten? 

 
Vedtak: 
Tatt til etterretning.  
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Sak 19/24 Innmeldte saker fra fakultets- og campustillitsvalgte og hovedstyret 

Bratland-Sanda informerte kort om vervekampanje i Bø 4.4. Det er dagen etter tilsvarende aktivitet på 

Ringerike. 

Bjerkholt har flere individrettede saker i eget miljø, som hun orienterte kort om. Det jobbes ellers 

systematisk videre med campusstrategi hos henne.  

Burner orienterte kort fra hovedstyret om saker som skal opp i landsrådet, bl.a. bærekraft, landsråd og 

arbeidsprogram. 

Vedtak: 
Tatt til etterretning.  
 

Sak 20/24 Erfaringsdeling fra Hovedtillitsvalgt 

I forbindelse med at Bratholm fratrer rollen som hovedtillitsvalgt ved Forskerforbundet USN er det ønskelig 

at hun overlapper med ny hovedtillitsvalgt og samtidig får delt sine erfaringer med det nye styret. 

 

Vedtak: 
Bratholm er åpen for å bruke tid på erfaringsdeling på et senere styremøte i vårterminen, og kan bidra 
ytterligere til høsten. Styret er samstemte om at bidrag fra henne til høsten skal honoreres. 
 

 

Sak 21/24 Eventuelt 

Myklebust orienterte om vervekampanjen Forskerforbundet har denne våren. 

Ødegård orienterte kort om boka; «How Universities Die». Denne kan kanskje bestilles til medlemmer? 

Det foreslås at Ødegård og Top representerer Forskerforbundet i tilsettingsprosessen for instituttledere ved 

HH. 

 

Vedtak: 
Tatt til etterretning. Det nye styret bør kvalitetssikre hvordan vi ivaretar nye medlemmer på et senere 
styremøte.  
 

Sak 22/24 Styrets «5 minutters metasnakk»  

Ønske om bedre struktur i møtet, og at en ber om ordet og forholder seg i korthet. 
 
Vedtak: 
Tatt til etterretning.  
 


